

FISHERIES ACT

Maritimes Region
Variation Order 2021-154

The Regional Director General of the Department of Fisheries and Oceans for the Maritimes Region, pursuant to subsection 6(1) of the *Fishery (General) Regulations*, hereby issues the annexed Order varying the close times for fishing for lobster, crab, herring and mackerel in certain waters of NAFO Division 4X (Roseway Basin).

Issued at Dartmouth, Nova Scotia this 6th day of December, 2021.



Doug Wentzell
Regional Director General
Maritimes Region

**ORDER VARYING THE CLOSE TIMES FOR FISHING FOR LOBSTER, CRAB,
HERRING, AND MACKEREL IN CERTAIN WATERS OF NAFO DIVISION 4X
(ROSEWAY BASIN)**

Short Title

1. This Order may be cited as Maritimes Region Variation Order MAR- VAR-2021-154.

Variation

2. Maritimes Region Variation Order MAR-VAR-2021-140 is hereby revoked.
3. Maritimes Region Variation Order MAR-VAR-2021-141 is hereby revoked.
4. Maritimes Region Variation Order MAR-VAR-2021-142 is hereby revoked.
5. Maritimes Region Variation Order MAR-VAR-2021-143 is hereby revoked.
6. Maritimes Region Variation Order MAR-VAR-2021-144 is hereby revoked.

Coming Into Force

7. This Order shall come into force December 6, 2021 at 11:00 hours.

NOTICE

The Regional Director General of Fisheries and Oceans Canada for the Maritimes Region gives notice that Variation Orders MAR-VAR-2021-140, MAR-VAR-2021-141, MAR-VAR-2021-142, MAR-VAR-2021-143 and MAR-VAR-2021-144 (temporary closures of certain lobster, crab, herring and mackerel fisheries in/near the Roseway Basin Critical Habitat Area) are revoked effective December 6, 2021 at 11:00 hours.

For more information, please contact a local Fishery Officer and refer to Variation Order MAR-VAR-2021-154.

Doug Wentzell
Regional Director General
Maritimes Region

LOI SUR LES PÊCHES

Région des Maritimes
Ordonnance de modification 2021-154

En application du paragraphe 6(1) du Règlement de pêche (dispositions générales), le directeur général régional du ministère des Pêches et des Océans de la région des Maritimes prend l'ordonnance ci-jointe qui modifie les périodes de fermeture pour la pêche au homard, au crabe, au hareng et au maquereau dans certaines eaux de la division 4X d'OPANO (bassin Roseway).

Fait à Dartmouth (Nouvelle-Écosse) le 6 décembre 2021.



Doug Wentzell
Directeur général régional
Région des Maritimes



**ORDONNANCE DE MODIFICATION DES PÉRIODES DE FERMETURE POUR LA
PÊCHE AU HOMARD, AU CRABE, AU HARENG ET AU MAQUEREAU DANS
CERTAINES EAUX DE LA DIVISION 4X D'OPANO (BASSIN ROSEWAY)**

Titre abrégé

1. Cette ordonnance peut être citée comme l'ordonnance de modification du région des Maritimes MAR-VAR-2021-154.

Modification

2. L'Ordonnance de modification de la région des Maritimes MAR-VAR-2021-140 est par la présente abrogée.
3. L'Ordonnance de modification de la région des Maritimes MAR-VAR-2021-141 est par la présente abrogée.
4. L'Ordonnance de modification de la région des Maritimes MAR-VAR-2021-142 est par la présente abrogée.
5. L'Ordonnance de modification de la région des Maritimes MAR-VAR-2021-143 est par la présente abrogée.
6. L'Ordonnance de modification de la région des Maritimes MAR-VAR-2021-144 est par la présente abrogée.

Entrée en vigueur

7. La présente ordonnance entrera en vigueur le 6 décembre 2021 à 11 h 00.



AVIS

Le directeur général régional du ministère des Pêches et des Océans de la région des Maritimes informe que les ordonnances de modification MAR-VAR-2021-140, MAR-VAR-2021-141, MAR-VAR-2021-142, MAR-VAR-2021-143 et MAR-VAR-2021-144 (fermetures temporaires affectant la pêche au homard, au crabe, au hareng et au maquereau dans le bassin Roseway) sont abrogées à compter du 6 décembre 2021 à 11 h 00.

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec un agent des pêches local ou consulter l'ordonnance de modification MAR-VAR-2021-154.

Doug Wentzell
Directeur général régional
Région des Maritimes